

الى طلاب البكالوريوس وطلاب الدراسات العليا (ماجستير ودكتوراة) من حملة الجنسية الفلسطينية من غزة

أطلقت جامعة شرق البحر المتوسط في شمال قبرص مبادرة رائدة لدعم الطلاب والباحثين الفلسطينيين الذين تأثروا من ظروف الحرب القائمة في غزة - فلسطين

جامعة شرق البحر المتوسط مسجلة لدى مجلس التعليم العالي التركي وتم تصنيف الجامعة ضمن أفضل 611-620 في تصنيفات QS العالمية لعام 2024 وايضا ضمن أفضل 601-800 في تصنيفات تايمز للتعليم العالي لعام 2025.

بالاضافة إلى ذلك ، تعد جامعة شرق البحر المتوسط عضوا فخورا في شبكات الجامعات المرموقة بما في ذلك الاتحاد العالمي للجامعات (IAU)، واتحاد الجامعات الأوروبية (EUA)، واتحاد جامعات العالم الإسلامي (FUIW)، واتحاد جامعات دول البحر المتوسط (UNIMED)، وفي حين أن جميع تخصصات الجامعة معتمدة لدى مجلس التعليم التركي (YÖK)، فإن العديد من هذه التخصصات حاصل على اعتماد مؤسسات دولية مثل ABET للهندسة، ASIIN لبرامج العلوم والهندسة، و FIBAA لتخصصات الادارة والأعمال مما يضمن جودة عالية في التحصيل الجامعي.

لزيارة الموقع ادخل على الرابط التالي:

www.emu.edu.tr

لمتابعة طلبك، قم بزيارة الرابط التالي: applyonline.emu.edu.tr

To undergraduate and postgraduate students (MA and PhD) who hold Palestinian citizenship from Gaza

Eastern Mediterranean University in North Cyprus launched a pioneering initiative to support Palestinian and Sudanese students and researchers who were affected by the current war conditions in **Gaza** - Palestine and Sudan.

Eastern Mediterranean University is registered with the Turkish Higher Education Council, the university was ranked among the top 611-620 in the QS World Rankings for the year 2024, and also among the top 601-800 in the Times Higher Education Rankings for the year 2025.

In addition, Eastern Mediterranean University is a proud member of prestigious universities networks including the International Association of Universities (IAU), the European Universities Association (EUA), the Federation of the Universities of the Islamic World (FUIW), the Union of Universities of the Mediterranean Countries (UNIMED), While all of the university's programs are accredited by the Turkish Education Board (YÖK), many of these majors are accredited by international institutions such as ABET for engineering, ASIIN for science and engineering programs, and FIBAA for management and business majors, which ensures high quality in university education.

To visit the site, go to the following link: www.emu.edu.tr

To proceed with your application, visit the following link: applyonline.emu.edu.tr

Eastern Mediterranean University Gazze/Sudan Discounted Package Fee

The discount packages are applicable for the 2024/2025 Spring Semester & 2025-2026 academic year and valid till the student graduates providing the student maintains academic success

		Package for Tuition Fee Discount + Dormitory (VAT Included)	Only Tuition Fee Discount (VAT Included)
FACULTY/SCHOOL	PROGRAMS		
FACULTY OF MEDICINE	MEDICINE	\$ 13,082.98	\$12,082.98
FACULTY OF DENTISTRY	DENTISTRY	\$ 9,185.91	\$ 8,185.91
FACULTY OF PHARMACY	PHARMACY	\$ 4,226.65	\$ 3,226.65
FACULTY OF LAW	ALL	\$ 3,016.00	\$ 2,016.00
FACULTY OF HEALTH SCIENCES	ALL	\$ 3,601.90	\$ 2,601.90
FACULTY OF ENGINEERING	ALL	\$ 3,417.10	\$ 2,417.10
FACULTY OF ARCHITECTURE	ALL	\$ 3,417.10	\$ 2,417.10
FACULTY OF EDUCATION	COMPUTER EDU.	\$ 2,961.40	\$ 1,961.40
	OTHER PROGRAMS	\$ 3,114.96	\$ 2,114.96
FACULTY OF ARTS & SCIENCES	ALL	\$ 3,206.58	\$ 2,206.58
FACULTY OF BUSINESS & ECONOMICS	ALL	\$ 3,206.58	\$ 2,206.58
FACULTY OF COMMUNICATION AND MEDIA STUDIES	ALL	\$ 3,206.58	\$ 2,206.58

SCHOOL OF COMPUTING AND TECHNOLOGY	COMPUTER EDU.	\$ 3,206.58	\$ 2,206.58
FACULTY OF TOURISM	GASTRONOMY	\$ 3,362.50	\$ 2,362.50
FACULTY OF TOURISM	ALL	\$ 3,268.00	\$ 2,268.00
SCHOOLS	PROGRAMS		
SCHOOL OF TOURISM AND HOSPITALITY MGMT.	ALL	\$ 2,747.20	\$ 1,747.20
SCHOOL OF COMPUTING AND TECHNOLOGY	ALL	\$ 2,747.20	\$ 1,747.20
SCHOOL OF HEALTH SERVICES	ALL (Except Nursing)	\$ 2,747.20	\$ 1,747.20
SCHOOL OF JUSTICE	JUSTICE	\$ 2,747.20	\$ 1,747.20
ENGLISH PREPARATORY SCHOOL	ENG PREP. SCHOOL	\$ 3,381.60	\$ 2,381.60

Note: Tuition fees exclude Student Services Fund and Registration fee

Student Annual Services Fund = 550 USD
Registration Fee = 200 USD (Only for Once)